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Verslag Algemene Ledenvergadering HG&TC najaar 2023  

 
Datum: woensdag 22 november 2023 

Tijdstip: 20:30 

Plaats: digitaal 

 
 

Aanwezig:  

naam Hoedanigheid  

Ruben Bakema Voorzitter 

Victor Borgemeester Secretaris (verslag) 

Frank Sneek Penningmeester 

Angelique Bakema – de Boer Ouder/Ledenadministratie 

Ingrid Groot Activiteitencommissie 

Mattanja Klerk Ouder/Activiteitencommissie 

Kim Veling Ouder 

Marion Meerhoff Ouder 

Simone Bijleveld Ouder 

Saskia Jorna Trainster 

Joëlle Snoek Trainster 

Danice Snoek Trainster 

Patrique de Jong Trainer 

Cynthia Zunnebeld Trainster 

Caelin Groot Lid 

 

 

 

1.  Opening  

 

De voorzitter opent om 20.30 uur de vergadering. Hij heet alle aanwezigen van harte 

welkom. 

De start van het seizoen was voor het bestuur even lastig door het tijdig rondkrijgen van het 

kader en de lessen. Gelukkig is dit nog op tijd gelukt. 

We zijn als bestuur erg blij met het huidige kader en hun inzet tijdens evenementen zoals 

Showtime en het meetmoment. De voorzitter bedankt Joëlle en Ingrid hiervoor nog specifiek. 

Qua evenementen kan het altijd beter en meer, maar er het blijft altijd lastig om de inzet van 

kader en vrijwilligers en huidige bezetting van het bestuur rond te krijgen. 

Het wedstrijdseizoen staat op het punt te beginnen met komend weekend de eerste 

wedstrijd in Amsterdam.  

Het schoonmaakrooster is weer in leven gebracht waarbij het intekenen van ouders is 

begonnen. 

De coronapandemie heeft de betrokkenheid van ouders en leden bij de vereniging sterk 

verminderd. Het ziet ernaar uit dat de betrokkenheid langzaam maar zeker weer toe aan het 

nemen is. 

Stichting Topturnen West uit Opmeer heeft aangegeven per 1-1-2024 op te houden te 

bestaand in verband met een tekort aan inkomsten. Wij betreuren dat zeer, maar zo kan het 

dus ook. 

 

 

2. Mededelingen en ingekomen stukken 

 

- Er zijn geen ingekomen stukken of mededelingen vanuit het bestuur. 
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3. Vaststellen Verslag ALV 24 mei 2023 

 

De notulen worden besproken en met een kleine tekstuele wijziging (onder afbericht 

Angelique Bakema – de Boer wijzigt namen in namens) vastgesteld.   

De voorzitter bedankt de secretaris voor de verslaglegging. 

 

4. Begroting 2024 

 

- Frank geeft een korte toelichting op de begroting. 

- Aan het einde van het jaar (de najaars ALV) wordt de inflatie ingeschat. In januari 

van het daaropvolgende jaar komen de werkelijke CPI cijfers die wel aan de 

vereniging worden doorberekend. Het verschil is afgelopen seizoen erg groot 

geweest waardoor dit in het volgende jaar gecompenseerd moet worden. 

- De personeelskosten zijn verhoogd in verband met de uitbetaling van een half uur 

extra werk (15 minuten voor en na de lessen t.b.v. besprekingen en opzetten afbreken 

toestellen), dit drukt op de balans. 

- De sponsorbijdragen zijn verhoogd (ten opzichte van 4100 euro vorig jaar). Dit jaar 

willen we sponsors actief benaderen en ook de opbrengst van de Grote Club Actie is 

naar boven bijgesteld.  

- Desondanks blijft er onder de streep een klein negatief saldo blijft staan.  

- Joëlle vraagt hoe het verlies wordt genomen van 2024.  

- Het bestuur geeft aan dat ze ervan uitgaan dat het kleine verlies door sponsoracties, 

Grote Clubactie en een groeiend ledenaantal, kan worden gecompenseerd. Bij de 

berekening van het aantal leden is uitgegaan van een gemiddeld aantal leden over 

het gehele jaar. Na de zomervakantie zien we altijd een dip. Het streven is om over 

2024 gemiddeld meer leden te hebben dan 2023. Dit past ook het beeld van de 

afgelopen jaren. 

- De inzet om het ledenaantal te laten groeien en niet afhankelijk te zijn van 

sponsorbijdragen. Dit betekent ook kritisch kijken naar de groepsgrootte, waarbij het 

bestuur ledengroei boven nieuwe groepen verkiest.  

- Ingrid geeft aan dat volwassenengym gepromoot moet worden. Dit zou prima 

kunnen door Peter te betrekken bij ouder en kind gym. 

 

- Joëlle vraagt hoe groot de reserve is i.v.m. enorme investering die gedaan is op de 

verdieping van de Lingeweg en wat er het komende seizoen zal worden vervangen. 

- De buffer ligt nu rond 10.000 euro. 

- Alleen kapotte toestellen worden vervangen. Op dit moment staat alleen een 

springtoestel (de Pegasus) op de planning om te vervangen. 

- Ingrid geeft ook aan dat er enkele afgekeurde dikke matten zijn. Deze zijn eigendom 

van het onderwijs en hoeven dus niet door ons vervangen te worden.  Wij hebben 

contact met de scholen hierover.  

 

- Geen van de aanwezigen stemt tegen de begroting, de begroting is hiermee 

vastgesteld. 
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5. Voorstel contributieverhoging 

 

- Als gedeeltelijke inflatiecorrectie heeft het bestuur een voorstel gedaan om de 

contributie vanaf 1-1-2024 met 9,5% te verhogen. Dit dekt nog niet helemaal de 

gestegen inflatie, maar het bestuur schat in dat met andere initiatieven dit tekort 

deels kan worden opgevuld. 

- De secretaris plaatst de nieuwe contributietabel direct na goedkeuring op de 

website. 

 

- Alle aanwezigen stemmen in met het voorstel om de contributieverhoging van 9,5% 

door te voeren per 1 januari van het nieuwe jaar. 

 

6.  Bestuurssamenstelling 

 

- Er is een vacature voor Personeelszaken en PR & Communicatie. 

- Cynthia heeft een mooie flyer gemaakt. Deze wordt morgen gedeeld via social 

media. 

- De vereniging is ook op zoek naar juryleden, het bestuur zal hier komend seizoen 

aandacht aan besteden. 

- Mocht iemand jurylid willen worden of iemand kennen die dat wil, kan je je opgeven 

via juryzaken@hgtc.nl of info@hgtc.nl. 

 

7. Rondvraag 

 

- Ingrid vraagt of de assistenten zijn opgeleid. 

- De assistenten niveau 1 zijn opgeleid. De administratieve afhandeling heeft alleen 

langer geduurd. De voorzitter geeft verder aan dat Cynthia en Danice bezig zijn met 

de opleiding turnen dames niveau 3. Demi is bezig met de niveau 3 basisopleiding. 

- Hasse heeft de jurycursus TD 1 afgerond. 

- Er is 1 stagiair van het Horizon College aan de slag en een tweede stagiaire heeft zich 

gemeld. 

 

8.  Datum Voorjaarsvergadering 

 

- Vastgesteld wordt om de voorjaarsvergadering te houden op 29 mei 2024. 

- De vergadering zal op veler verzoek fysiek plaatsvinden. 

- De uitnodiging hiervoor zal tenminste twee weken voorafgaand aan deze 

vergadering worden verstuurd. 

 

9. Sluiting 

 

- De voorzitter sluit de vergadering om 21:00 uur en dankt eenieder voor zijn 

aanwezigheid. 


